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Besluitenlijst vragen aan het college 

Onderwerp Vragen raadsleden aan het college conform art. 48 RvO 

Datum  16 januari 2018 

Portefeuillehouder Diverse. De vragen worden beantwoord door burgemeester Penn- Te Strake 

Verloop proces / 

Vervolgtraject 

De mondelinge vragen en antwoorden vormen een onderdeel van de 

informatieplicht van het college. Het is aan de raad om te kijken wat met de 

informatie wordt gedaan. 

Aanwezig  13 aanwezigen op de publieke tribune  

Fractie-

woordvoerders 

De heren Gunter (SP), Geelen (CDA), Hameleers (PVM)  
De dames Den Broeder, Korsten (GroenLinks), Meese (PVM), Nuyts (LPM) 

Voorzitter Dhr. Hoen 

Secretaris Dhr. Jutten 

Samenvatting en 

afspraken 

De voorzitter heet iedereen welkom. Er worden vragen gesteld inzake het 
Maastrichtse drugsbeleid alsmede het stallen van fietsen bij het station. 
 
De eerste vragen worden gesteld door mevr. Meese namens PVM, PvdA, 
GroenLinks, D66 en SP inzake het Maastrichts drugsbeleid. De vraag wordt 
gesteld naar aanleiding van een uitzending van Nieuwsuur en de brief van dhr. 
Jozemans over Maastrichtse coffeeshops. Er zou sprake zijn van 
gemanipuleerde rapporten op basis waarvan beleid geformuleerd is. Graag 
hierop een reactie van de burgemeester.  
  
De burgemeester geeft aan dat het rapport dateert van een latere datum dan 
de datum van het huidige beleid van Maastricht, dat in 2012 is ingezet. Dat 
beleid is gebaseerd op een COT rapport van 1 mei 2012 en rapport van 
universiteit Tilburg. Het rapport dat nu in opspraak is geraakt dateert van 2014, 
en is dus niet gebruikt voor het beleid van Maastricht. Daarnaast is momenteel 
nog onduidelijk welk deel van het rapport gemanipuleerd is. De gemeente volgt 
de ontwikkelingen en mocht blijken dat er reden is om te twijfelen aan de 
bronnen voor het beleid van Maastricht, neemt de burgemeester uiteraard 
actie. Voor nu is dit echter niet aan de orde.  
  
mevr. Nuyts (LPM) stelt een vervolgvraag en stelt dat het beleid van Maastricht 
wel effectief blijkt. Mochten uitkomsten van onderzoeken het beleid 
ondermijnen, hoe verhoudt zich dat tot onze effectieve maatregelen? 
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De burgemeester geeft aan dat niet de verwachting is dat de ontwikkelingen 
invloed hebben op het Maastrichtse beleid. Het standpunt van de 
burgemeester met betrekking tot de effectiviteit van het huidige beleid is 
echter duidelijk: het werkt. 
  
Mevr. Korsten (GroenLinks) stelt nog dat de heer Depla, voormalig 
burgemeester van Heerlen, een heel ander beeld had op het effect van deze 
rapporten. Heeft de burgemeester hierover contact gehad met de heer Depla?  
  
De burgemeester antwoord dat er geen contact is geweest, maar dat het goed 
mogelijk is dat Heerlen destijds wel gebruik gemaakt heeft van de 
geïnfecteerde rapporten. Voor Maastricht was dit niet het geval. De 
burgemeester zal de raad informeren mocht meer informatie vanuit Den Haag 
beschikbaar worden. 
  
De tweede set vragen die worden gesteld gaan over het stallen van fietsen 
rondom het station en de nieuwe fietsenstalling. Volgens de heer Geelen (CDA) 
worden nog veel fietsen verkeerd gestald buiten de nieuwe stalling. Hij vraagt 
zich af wat de gemeente hieraan gaat doen. 
  
De burgemeester geeft aan dat zij hier mede namens wethouder Aarts zit, 
aangezien er geen sprake is van een handhavingkwestie. Er is namelijk geen 
verbod op het parkeren van fietsen in dit gebied. Er zijn eerder 
fietsparkeerverbod zones ingesteld, maar daar valt de Stationstraat niet onder. 
Er valt dus op dit moment niet te handhaven. Wat de gemeente wel gaat doen 
is proactief communiceren over de voordelen van de nieuwe fietsenstalling om 
mensen enthousiast te maken over het gebruik hiervan. Wat betreft de 
handhaving wordt in februari opnieuw met de raad gesproken over de inzet van 
handhavingcapaciteit.  
 
In een vervolgvraag geeft dhr. Geelen (CDA) aan dat momenteel ook auto’s 
kunnen parkeren op de Stationstraat, en mogelijk de ingang naar de 
fietsenstalling kunnen blokkeren. Duidelijke bewegwijzering ontbreekt op dit 
moment. Dat lijkt het CDA geen gewenste situatie. 
   
Ambtelijk wordt beantwoord dat de bebording spoedig zal worden aangepast 
bij de formele oplevering en opening. Ook zal dan het autoverkeer geweerd 
worden uit de Stationstraat. Dit is eerder door de raad besloten en wordt na de 
carnaval opgepakt. GroenLinks voegt toe dat interactieve borden die het aantal 
vrije plaatsen per fietsenstalling aangeven kunnen helpen. Mevr. Heijnen (CDA) 
geeft aan dat er nog enkele weken resteren totdat handhaving wordt 
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besproken en bebording wordt aangepast. Zij vraagt of het college baat heeft 
bij een actuele motie van het CDA om het college alvast meer mogelijkheden te 
geven. De burgemeester antwoord dat dit niet nodig is, aangezien het 
onderwerp handhaving integraal wordt besproken in februari en een verbod 
een hoop bureaucratie met zich meebrengt en waarschijnlijk niet op tijd in 
effect kan treden. Zij stelt voor om voor nu in te zetten op het verbeteren van 
de communicatie, zoals eerder aangegeven. 
 
De voorzitter dankt iedereen voor zijn of haar aanwezigheid en sluit de 
vergadering. 

Toezeggingen  

 

Rondebriefje vragen aan het college 

Onderwerp Vragen raadsleden aan het college conform art. 48 RvO 

Soort bijeenkomst  Raad stelt vragen aan het college 

Reden van aanbieding Informatie 

Inhoud Gelegenheid voor raadsleden om mondeling vragen te stellen aan het 
college. 
Uitgangspunten: 

 De mogelijkheid is bedoeld voor raadsleden (en derhalve niet 
voor insprekers). 

 De mogelijkheid is bedoeld voor korte vragen (en derhalve niet 
voor discussie, peiling van meningen of interpellatie, waarvoor 
immers andere mogelijkheden en spelregels bestaan). 

 
Vervolg Afhankelijk van het antwoord 

Bijbehorende 

documenten 
Onderwerpen aangemelde vragen 

Presidium Spelregels:  Onderwerpen vragen worden uiterlijk maandag, voorafgaande 
aan de dinsdag van Het Besluit, voor 16.00 uur aangemeld bij de 
griffie. 

 De griffie mailt de aanmeldingen maandagmiddag door aan het 
college en maakt deze bekend op de website. 

 De voorzitter bepaalt de orde van de vergaderingen en kan 
vragen doorverwijzen naar een volgende of andere mogelijkheid. 

 


